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FORMANDENS BERETNING. 

07.11.2016..BESTYRELSESMØDE – på hvilket der blev fastsat datoer for julefrokost og andre aktiviteter i det 

kommende år. Det blev også besluttet at indkøbe 20 stk. bæreposer med LEJERBO`s logo. Disse poser gives 

til nye beboere og omdeles ved vores julefrokost. 

25.11.2016..JULEFROKOST i lokalerne hos ”Strandbygaard”. Vi var 19 deltagere, hvilket var et pænt 

fremmøde.  Vi nød en dejlig julefrokost med sang og andre indslag mellem retterne. 

27.11.2016..JULETRÆSTÆNDING med portvin og småkager samt et par julesalmer. En tradition som får alle 

mand af huse. 

Dec…………..Jørgen Christiansen udtrådte af bestyrelsen – efter eget ønske. 

24.25.02.2017.. BESTYRELSESKONFERENCE i Vejle med deltagelse af Anne-Lise Weber og undertegnede. 

08.03.2017..BESTYRELSESMØDE med planlægning af sommerudflugt og drøftelse af indkomne 

emner:opsætning af hjertestarter – ikke vedtaget……etablering af carporte – sat på 

afdelingsmødet…etablering af læforanstaltninmger – sat på afdelingsmødet….etablering af blomsterbed 

skrider sikkert fremad under ”blomsterpigernes” kyndige hænder. Udvalget består af Anne-Lise Weber, 

Dorthea Kousgaard og Anne – Lise Madsen. Husk at takke dem for deres ihærdighed. Vi berørte også 

placering af doneret skulptur : ”MR. FORD”. 

12.04.2017..AFSLØRING AF SKULPTUR – dette foregik på behørig vis med skål i champagne og skåltaler. 

05.05.2017..SOMMERUDFLUGT – til Vestjyllands Kunstpavillon i Videbæk med rundvisning, kaffebord og 

vinsmagning. 

01.06.2017..FORMIDDAGSKAFFE I TELTET – i den forbindelse kan nævnes at vi har indkøbt et nyt telt og 

solgt det gamle. Det sidste nåede vi desværre ikke at få gennemført, idet en storm ødelagde teltet. 

19.08.2017..FROKOST I TELTET – igen en dejlig dag med god mad og fællessang. 

Det er dejligt at der er så stort et fremmøde til de afholdte arrangementer – ligeledes er det glædeligt at 

der opstår spontane sammenkomster f.eks. en sommeraften hvor der pludselig grilles/snakkes/hygges i 

vores gårdhave – medens man nyder sin egne medbragte retter. Jeg vil her gerne benytte lejligheden til at 

opfordre til at beboerne til at indgå i bestyrlsesarbejde/udvalgsarbejde, når vi kommer til dette pkt. på 

dagsordenen. 

EJENDOMSTJEK..blev gennemført med deltagelse af bestyrelsen og varmemester Bent og driftschef Ole. 

Vores ejendom er opnåede igen i år betegnelsen: middel . 

Som formand og som medlem af organisationsbestyrelsen i Skjern har jeg varetaget beboernes interesser 

ved deltagelse i diverse kurser – studieture – konferencer…alle med det formål at styrke båndene til 

administrationsselskabet LEJERBO og ikke mindst networke med andre fra LEJERBO`s bestyrelser. 



Min beretning er med vilje ikke så uddybende som normalt, men det skyldes at referater/omtaler/fotos af 

vore arrangementer ligger på vores hjemmeside og også bliver bragt i vores blad: ” Nyt fra Fordgrunden”. 

Hjemmesiden betjenes meget professionelt af Jens Holmgaard – TUSIND TAK. Også tak til Anne Lise Weber 

for din store indsats som redaktør af bladet. Tak til blomsterpigerne, som sørge for at vi kan sætte en flot 

buket på bordet, når vi får gæster. Jeg takker også Anne – Lise for behageligt samarbejde i bestyrelsen. Tak 

til varmemester (hvorfor hedder det varmemester – hvem går han og varmer? ) og hans stab af dygtige og 

behagelige medarbejdere. Tak til regionskontoret i Holstebro for godt samarbejde. 
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